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Cîtu: Am promis ca vom face reforma aparatului public si nu ne vom opri

Reforma aparatului bugetar se va face si, cu toate ca este mai greu  decât se astepta oricine, aceasta va fi

dusa pâna la capat, a declarat,  joi seara, ministrul Finantelor Publice, Florin Cîtu, la Realitatea  Plus.

Întrebat când se va face o reforma a zonei bugetare, ministrul a  raspuns ca aceasta se întâmpla si acum, dar "nu cu

viteza cu care noi am  dori sa se întâmple".

"Eu am spus ca cea mai buna reforma este informatizarea sistemului  public, e cel mai obiectiv mod de a face

reforma. Dar uitati-va ce se  întâmpla când faci reorganizari într-un minister, când te lupti cu un  sistem si sistemul

se lupta înapoi cu tine. Dar noi am promis acest  lucru, am promis ca vom face reforma aparatului public si vom

continua.  Nu ne vom opri. Eu nu ma voi opri, colegii mei nu se vor opri. Vom face  acest lucru. Este mai greu

decât cred ca se astepta oricine,  bineînteles, a fost si perioada de criza, dar este un lucru pe care l-am  promis si îl

vom duce la capat", a precizat Florin Cîtu.

Acesta a subliniat ca nimeni nu stie cu cât trebuie redus aparatul  bugetar pentru a functiona optim, dar prin

reasezarea sistemului  administrativ pe principii moderne si prin informatizare se va duce  natural "catre formula

magica".

"Nu ar trebui sa spunem noi cu cât. Eu spun ca în urma reasezarii  sistemului administrativ pe principii moderne,

ceea ce fac acum la  Ministerul Finantelor Publice, si prin informatizare se va duce natural  catre acea formula

magica. Nimeni nu stie cât trebuie redus ca sa  functioneze optim, dar, daca luam câteva lucruri esentiale si

principii  de baza si cu informatizarea în acelasi timp veti vedea ca vom reusi", a  explicat ministrul Finantelor.
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